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Projekt                                                    Protokołu nr 32/21 
z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 21 czerwca 2021. 
Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 
Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:50 tego samego 
dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 członków 
komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie 
kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft Teams). 
Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne.  
Komisja była przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 
r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 
zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. zm.), za pośrednictwem systemu 
wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za 
pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 
eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz 
eSesja uczestniczyło 8 członków komisji : 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk 
6. Ewa Odulińska 
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli: 
 
1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 
3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 
4. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta; 
5. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 
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6. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  

7. Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek" w Kędzierzynie 
Koźlu. 

8. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  
w Kędzierzynie Koźlu. 

 
Ad 2.  
Wnioski do porządku obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 30a z dnia 29 kwietnia 2021 r. oraz Nr 31 z dnia 17 maja 2021 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków do 

osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatowi na repatrianta i członkom 
jego najbliższej rodziny. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022. 

6. Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo- 
socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla rodzin  
z terenu gminy – temat wynika z planu pracy. 

7. Wniosek PMS.7143.1.4.2021_ PMS.7143.2.2.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego – wersja na 
czytniki ekranów. 

8. Wniosek PMS.7143.1.18.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

9. Wniosek PMS.7143.1.19.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 Do wiadomości komisji: Zarządzenie nr 1310/PMS/2021 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

11. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 
proponowanego porządku obrad wpłynęły trzy projekty uchwały, które podda pod głosowanie 
osobno: 
  
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych 
mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do 
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy – jako punkt 5. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska 
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BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (3) 
Hanna Białas, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe" Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością- jako punkt 6. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska 
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (3) 
Hanna Białas, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
wprowadzenie do porządku obrad _ projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o 
wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 
objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie 
Południe" – jako punkt 7.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska 
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (3) 
Hanna Białas, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
 
 
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 30a z dnia 29 kwietnia 2021 r. oraz protokołu Nr 31 z dnia 17 

maja 2021 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków 

do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatowi na repatrianta i 
członkom jego najbliższej rodziny. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 
służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem  
do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej 
Inicjatywy Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe" Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 
udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe". 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022. 

9. Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo- 
socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla 
rodzin z terenu gminy – temat wynika z planu pracy. 

10. Wniosek PMS.7143.1.4.2021_ PMS.7143.2.2.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

11. Wniosek PMS.7143.1.18.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

12. Wniosek PMS.7143.1.19.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
14. Zakończenie obrad.  
 
 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu Nr 30a z dnia 29 kwietnia 2021 r. oraz protokołu Nr 31 z dnia 17 maja 
2021 r. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że protokoły 
zostały zamieszczony na portalu eSesja.pl, radni nie zgłosili uwag do protokołu, następnie 
poddała go pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 30a z dnia 29 kwietnia 2021 r. oraz protokołu Nr 31 z dnia 17 maja 
2021 r. 
Radna Hanna Białas poinformowała, że w głosowaniu jest ,,za” 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki, Hanna Białas 
NIEOBECNI (2), Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie 6 głosami ,,za”, bez uwag, przyjęła protokół Nr 30a/21 
oraz protokół Nr 31/21  
 
Ad 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków 
do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatowi na repatrianta i 
członkom jego najbliższej rodziny (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie w 
temacie.  
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Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że przedłożony projekt uchwały jest 
konsekwencją przedłożonej już w listopadzie uchwały, proponuje się zaproszenie do osiedlenia 
na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle repatrianta wraz z rodziną. Zgłoszone zostały konkretne 
warunkami, konkretnym repatriantom.  Gmina proponuje zamieszkania dla repatrianta lekarza 
oraz jego żony również lekarza. To porozumienie jest negocjowane. SPO ZOZ zapewni źródło 
utrzymania oraz możliwość zatrudnienia. Przez podjęciem pracy lekarze są zobowiązani 
przystąpić do egzaminu.  Został przygotowany uzupełniony wykaz mieszkań socjalnych, który 
będzie również dyskutowany na najbliższej sesji.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska miała problem z połączeniem, 
obrady przejęła wiceprzewodnicząca komisji.  
 
Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił 
akcesu do dyskusji, poddała pod głosowanie:  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków do 
osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatowi na repatrianta i członkom 
jego najbliższej rodziny. 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Ewa Odulińska 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 
służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do 
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poprosiła o 
wprowadzenie w temacie.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że wnioskowany projekt uchwały jest 
konsekwencją podjęcia poprzedniego projektu uchwały, do zasobu gminy zostaje 
wprowadzony jeden lokal mieszkalny na ul. Ciasnej, zostało to uzgodnione z tą rodziną 
repatriantów.  
 
Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska otworzyła 
dyskusje, nikt nie zgłosił akcesu do dyskusji,  poddała pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 
służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do 
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 6.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej 
Inicjatywy Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe" Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie  
w temacie. 
  
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że wnioskowany projekt uchwały jest 
konsekwencją oraz poszukiwania innych form zapewnienia mieszkańcom gminy Kędzierzyn-
Koźle mieszkań poza gminnymi regułami czyli poza  mieszkaniowym zasobem gminy w który 
wchodzi KZN. Gmina będzie mogła pozyskać środki bezzwrotne otrzyma 3 mln zł dopłaty oraz 
bezzwrotne dofinansowanie do budowy, jest możliwość zaangażowania do 30 % środków 
mieszkańców, którzy będą chcieli wynajmować tam mieszkania w SIM. Kwestia płatności 
należności i zasady są zapisane u ustawie oraz będą wynikać z umowy. Wymagany jest wysoki 
poziom dochodów. Przepisy są jasno określone w ustawie. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zapytała ile gmin przystąpi do 
tego programu.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że kilkanaście gmin. Założeniem 
docelowym jest stworzenie kilkuset mieszkań. Gmina będzie mogła pozyskać środki 
bezzwrotne, otrzyma 3 mln zł dopłaty oraz bezzwrotne dofinansowanie do budowy.  
Gmina wniesie aportem teren.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zapytała, że budynku 
wielorodzinnego nie wybuduje się za kwotę 3 mln zł. 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że jest możliwość zaangażowania do 
30 % środków mieszkańców, tych którzy będą chcieli wynajmować tam mieszkania w SIM.   
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska zapytała o zarządzanie i wykup 
tych mieszkań.  
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Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że zajmować się tym będzie spółka 
czyli SIM, gmina w drobnym udziale będzie podejmować też działania. 
 
Radny Marek Piasecki zapytał o zasady pracy spółki, aby nie budować mieszkań które będą 
powodowały kolejne zadłużenie gminy, w których obecnie funkcjonuje gmina.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że istnieje takie zagrożenie, że 
mieszkaniec nie będzie płacił, wówczas spółka SIM podejmie działania egzekucyjne i 
eksmisyjne. Spółka będzie zarządzać na zasadach określonych przez gminy. Osoby ubiegające 
się o mieszkanie będą musiały spełnić warunki finansowe. Zagrożenie jest mniejsze niż w 
przypadku mieszkań komunalnych gminnych.   
 
Radny Marek Piasecki zapytał co w sytuacji kiedy część mieszkańców nie będzie płaciła 
czynszu. Czy gmina  będzie zmuszona do pokrycia różnicy tych wpłat. Jest za dużo 
niewiadomych. Za otrzymane dofinansowanie gmina będzie musiała partecypować w kosztach 
budowy oraz za własne pieniądze gmina wybuduje sobie mieszkania o wysokim ryzyku  braku 
płatności, obawia się takiej zależności jak jest w  tej chwili, z MZK, że gmina musi dopłacać tę 
różnicę brakującą do zabudżetowania się. Czy istnieje takie ryzyko lub czy gmina zabezpieczy 
się przy podpisywaniu tej umowy.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że gmina przygotuje najkorzystniejsza 
umowę oraz zgodną z prawem. wyjaśniła, że prawo jest takie, że jeżeli ktoś mieszka w 
mieszkaniu  prywatnym deweloperskim i nie płaci, sąd wyda wyrok to również za to płaci 
gmina. Gdyż jeżeli jest wyrok o eksmisje, gmina musi płacić odszkodowanie właścicielowi i 
zaproponować mieszkanie socjalne. Dlatego musi się zmienić prawo. W większości miasta 
Polskich brakuje mieszkań dla rodzin oraz młodych pracujących posiadających zasoby 
finansowe lecz nie stać ich na zakup mieszkań. Gmina szukała takiego rozwiązania. Rządowi 
nie udał się program 500+. Więc zaproponowano kolejny program. Ludzie oczekują nowych 
mieszkań, zagrożenie jest niewielkie, lecz daje duże możliwości.  
 
Radny Marek Piasecki, że celem spółki jest budowa lub remont mieszkań. Czy gmina będzie 
mogła jako wkład własny przekazać pustostany. Skoro nie ma środków finansowych by je 
remontować.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że celem spółki jest budowa lub remont 
mieszkań. Zostanie przygotowana umowa z którą radni się zapoznają.  
 
Radny Marek Piasecki ile środków finansowych dołoży gmina do tego pomysłu. 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że zakładają, że nic gmina nie dołoży. 
Kwota 3 mln zł pochodzi z budżetu, za te pieniądze gmina wejdzie do spółki i będzie nimi 
obracać.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że gmina musi 
dobrze zabezpieczyć się na etapie podpisywaniu umowy, z uwagi na finanse gminy.  
 
Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że w tym przypadku nie zachodzi taka prosta 
zależność jak w przypadku MZK, ponieważ w tym przypadku gmina będzie uczestniczyć, 
będzie mieć do czynienia ze spółką prawa handlowego. W której spółka będzie uczestniczyć, a 
gmina będzie podnajmować lokale lub zawrze stosowną umowę. Zależność finansowa będzie 
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inna. A w przypadku MZBK jest to jednostka organizacyjna gminy, gdzie zależność finansowa 
jest inna. Komisji została przedstawiona druga uchwała w której celem jest przystąpienie przez 
Prezydenta Miasta do odpowiedniego ministra, celem wniesienia dotacji o uzyskanie wkładu 
pieniężnego do spółki do wysokości 3 mln zł. Jeżeli gmina spełni odpowiednie warunki, 
pozyska wkład finansowy.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej 
Inicjatywy Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe" Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 
Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 7.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 
udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe" 
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję.  
 
Radny Marek Piasecki poprosił, aby radni otrzymali projekt umowy przed jej podpisaniem, 
celem wyrobienia sobie stanowiska w tej kwestii.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta, zobowiązał się do przekazania radnym projektu 
tej umowy, dodał również, że radni będą podejmować również kolejną uchwałę o przystąpienie.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 
tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej ,,SIM Opolskie Południe". 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
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Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 8. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że w programie 
nastąpiła zmiana, dotyczy ona badań profilaktycznych oraz badań dot. chorób płuc, otworzyła 
dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji. Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa 
Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 
Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 9.  
Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo- 
socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla 
rodzin z terenu gminy – temat wynika z planu pracy (informacja stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję. 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że w wyniku kontroli i audytu 
wewnętrznego, wykonanego przez gminę, okazało się że należy dokonać zmiany pewnej formy 
i struktury  funkcjonowania świetlic, do tej pory zadania były realizowane przez szkoły w 
naszej gminie. Po kontroli świetlice zostały przejęte przez MOPS, również należało odejść od 
tej poprzedniej formy działalności które były realizowane do tej pory w szkołach, a obecnie 
będzie realizowane przez MOPS. Nastąpiła duża zmiana formuły. Kryteria przyjmowania 
dzieci do świetlic, są realizowane na postawie zapisów ustawy. Pomoc ma być realizowana w 
ramach pomocy społecznej oraz na podstawie ustawy o pomocy społecznej. Ośrodki wsparcia 
dziennego muszą być realizowane przez MOPS. Zmiana tej formuły jest trudna lecz na pewno 
będzie skuteczna.  
 
Radna Ewa Odulińska wskazała, że jest to bardzo duża zmiana, zapytała gdyż byli tam 
zatrudnieni nauczyciele, zapytała czy będzie to na podstawie aktualnego personelu czy 
planowane jest nowe zatrudnienie oraz czy umowy zostaną zmienione.   
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Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że MOPS zrealizował to zadanie 
poprzez ogłoszenie konkursu, więc nauczyciele którzy chcieli podjąć pracę, bądź kontynuować 
tę prace w ośrodkach dziennego wsparcia, przystąpili do konkursu i z nimi zostały zawarte 
umowy. Zaletą jest, że realizować zadanie będą nauczyciele ci co byli do tej pory. Więc dziecko 
w świetlicy socjoterapeutycznej nie spotka nauczyciela ze swojej szkoły od którego jest zależne 
w czasie roku szkolnego. Co jest bardzo ważne z punktu widzenia psychologicznego.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja 
przyjmuje tę informację.  
 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. informację.  
 
 
Ad 10.  
Wniosek PMS.7143.1.4.2021_ PMS.7143.2.2.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podała pod głosowanie, nikt nie 
zgłosił akcesu do dyskusji, podała pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek PMS.7143.1.4.2021_ PMS.7143.2.2.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego..  
 
Radna Hanna Białas poinformowała, że w związku z problemem z głosowaniem, błędnie 
zagłosowała, lecz informuje, że w głosowaniu jest ,,za”,  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska, Sławomir Wołkowiecki, Hanna Białas 
PRZECIW (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
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Ad 11.  
Wniosek PMS.7143.1.18.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podała pod głosowanie, nikt nie 
zgłosił akcesu do dyskusji, podała pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
 
Wniosek PMS.7143.1.18.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1)Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 
Ad 12.  
Wniosek PMS.7143.1.19.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (wniosek stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podała pod głosowanie, nikt nie 
zgłosił akcesu do dyskusji, podała pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek PMS.7143.1.19.2021 o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. wniosek. 
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Ad 13.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Komisja Spraw Społecznych zaproponowała, aby we wrześniu br. odbyło się spotkanie w 
temacie Zakładu Opiekuńczo–Leczniczego na które zostaną zaproszeni przedstawiciele 
seniorów (ok 3 lub 4 osoby).   
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 23 sierpnia 2021 r. o godz.16:00 
 
Do wiadomości komisji:  
Zarządzenie nr 1310/PMS/2021 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 maja 2021 r. 
w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie.  
 
Ad 15.  
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za kolejne pół roku 
pracy, życząc radnym udanych wakacji i wypoczynku w zdrowiu oraz powrót do normalnych 
posiedzeń komisji.  
 
Protokołowała A. Dworaczek 


